
 

Dz-05.0021.31.2016 

PROTOKÓŁ 

XXXI SESJI RADY DZIELNICY V KROWODRZA  

W DNIU 20 GRUDNIA 2016 R. 

Kadencji 2014-2018 

I. Otwarcie sesji. 

XXXI sesja Rady Dzielnicy V Krowodrza odbyła się w dniu 20 grudnia 2016 r. w godz. 18.00 

– 19.30 w siedzibie Dzielnicy V, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2. 

 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki przywitał 11 członków Rady, obecnych w chwili rozpoczęcia obrad 

(Lista obecności – zał. nr 1 nin. protokołu) otwierając obrady XXXI sesji Rady. 

Na sesję przybył kolejny członek Rady, obecnych 12 osób. 

II. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki przedstawił projekt porządku obrad XXXI sesji Rady 

Dzielnicy V Krowodrza o następującej treści (zał. nr 2): 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu – plac zabaw 

ul.Mazowiecka/ Kmieca (projekt Zarządu). 

5.  Przyjęcie projektu uchwały w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego na następny okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.482.2016.JK (projekt 

Komisji Polityki Społecznej). 

6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przebudowy ul. Urzędniczej (projekt Grupy 

Radnych). 

7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu parkowania na chodnikach 

ul. Rzecznej (projekt Grupy Radnych). 



Dodatkowe wnioski o włączenie do projektu porządku obrad złożone przez Komisje, 

Zarząd ( na podstawie § 29 ust 1 w związku z § 18 ust 2 z odstąpieniem od wymogu 

określonego w § 27 ust  3 Statutu): 

8. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji przewodniczącej 

Komisji Informacji (projekt Komisji Informacji). 

Wniosek przyjęto: za - 10 głosów; przeciw- 0; wstrzymujący - 1; 1 osoba nie bierze 

udziału w głosowaniu, w obecności 12 członków  Rady. 

9. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Informacji  

(projekt Komisji Informacji). 

Wniosek przyjęto: za - 10 głosów; przeciw- 0; wstrzymujący - 1; 1 osoba nie bierze 

udziału w głosowaniu, w obecności 12 członków Rady. 

Na sesję przybył kolejny Radny, obecnych 13 członków rady. 

10. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Dla wybranych obszarów przyrodniczych Miasta Krakowa” (projekt 

Komisji Ochrony Zieleni). 

Wniosek przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 13 członków Rady. 

Na sesję przybył kolejny Radny, obecnych 14 członków rady. 

11. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie organizacji ruchu w ul.Chodowieckiego (projekt 

Komisji Infrastruktury Komunalnej). 

Wniosek przyjęto: za - 13 głosów; przeciw- 0; wstrzymujący - 1, w obecności 14 

członków Rady. 

12. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego na następny okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.736.2016.JK (projekt 

Komisji Polityki Społecznej). 

Wniosek przyjęto: za - 12 głosów; przeciw- 0; wstrzymujący - 0, 1 osoba nie bierze 

udziału w głosowaniu w obecności 13 członków Rady. 

13. Przyjęcie projektu uchwały w zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na rok 2017 

(projekt Komisji Edukacji). 

Wniosek przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 14 członków Rady. 

14. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wniosku o zmianę podziału środków finansowych 

na „Obsługę Dzielnic” w roku 2017 (projekt Zarządu). 

Wniosek przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 14 członków Rady. 

 



15. Oświadczenia. Komunikaty.  

16. Zakończenie sesji.  

Na sesję przybył kolejny Radny, obecnych 15 członków rady. 

Ad.2.Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przedstawiony projekt porządku obrad poddany pod głosowanie został przyjęty: za 

jednogłośnie w obecności 15 członków Rady. 

Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, p. Zygmunt Wierzbicki. 

Na sesję przybył kolejny Radny, obecnych 16 członków rady. 

Ad.3.Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

Wobec braku uwag do protokołu z XXX sesji Przewodniczący stwierdził jego przyjęcie.  

 

Ad.4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie ustanowienia prawa trwałego zarządu – plac 

zabaw ul.Mazowiecka/ Kmieca (projekt Zarządu). 

Projekt uchwały przedstawił  p. Zygmunt Wierzbicki; odczytał również pismo z Wydziału 

Skarbu Miasta, który zwrócił się o wydanie przedmiotowej opinii. 

Na sesję przybył kolejny Radny, obecnych 17 członków rady. 

Projekt uchwały przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 17 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie: 

ustanowienia prawa trwałego zarządu – plac zabaw ul. Mazowiecka/ Kmieca – uchwała nr 

XXXI /251/2016 (zał. nr 3). 

Ad.5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego na następny okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.482.2016.JK (projekt 

Komisji Polityki Społecznej). 

Projekt uchwały przedstawił  p. Jacek Biliński – przewodniczący komisji- zdał relację 

z wizji: opinia sąsiadów pozytywna. 

Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki złożył poprawkę dot. uzupełnienia zapisu 

uzasadnienia ( Zał. nr 4). 

Poprawka poddana pod głosowanie została przyjęta: za - jednogłośnie, w obecności 17 

członków Rady. 

Na sesję przybył kolejny Radny, obecnych 18 członków rady. 
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Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za – 17 głosów; 1 osoba nie bierze udziału w 

głosowaniu; w obecności 18 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z pismem 

znak ML-02.7123.482.2016.JK – uchwała nr XXXI /252/2016 (zał. nr 5). 

 

Ad.6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przebudowy ul. Urzędniczej (projekt Grupy 

Radnych). 

Projekt uchwały, w imieniu Grupy Radnych przedstawił p. Piotr Klimowicz. 

Głos zabrali:  

p. Adam Michaluk, p. Zygmunt Wierzbicki, p. Piotr Klimowicz, p. Agnieszka 

Wantuch, p. Paweł Klimowicz, p. Łukasz Mańczyk. 

P. Łukasz Mańczyk złożył Poprawkę ( zał. nr 6) dot. uzupełnienia zapisu § 1. 

Poprawka poddana pod głosowanie została przyjęta: za - 12 głosów; przeciw- 0; 

wstrzymujące – 2 głosy; 4 osoby nie biorą udziału w głosowaniu; w obecności 18 członków 

Rady. 

Projekt uchwały przyjęto: za – 17 głosów; 1 osoba nie bierze udziału w głosowaniu; w 

obecności 18 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie 

przebudowy ul. Urzędniczej – uchwała nr XXXI /253/2016 (zał. nr 7). 

Ad.7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu parkowania na 

chodnikach ul. Rzecznej (projekt Grupy Radnych). 

Projekt uchwały, w imieniu Grupy Radnych przedstawił p. Piotr Klimowicz. 

Projekt uchwały przyjęto: za – 16 głosów; przy 2 głosach w wstrzymujących się.  

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie: 

wprowadzenia zakazu parkowania na chodnikach ul. Rzecznej – uchwała nr XXXI /254/2016 

(zał. nr 8). 

 

Ad.8. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji przewodniczącej 

Komisji Informacji (projekt Komisji Informacji). 

Projekt uchwały przedstawił p. Marcin Tabisz – wiceprzewodniczący komisji. 

 

Projekt uchwały przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 18 członków Rady. 
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Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie przyjęcia 

rezygnacji z funkcji przewodniczącej Komisji Informacji – uchwała nr XXXI /255/2016 (zał. 

nr 9). 

Ad.9. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji 

Informacji (projekt Komisji Informacji). 

Projekt uchwały przedstawił p. Marcin Tabisz – wiceprzewodniczący komisji. 

Projekt uchwały przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 18 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie wyboru 

przewodniczącego Komisji Informacji – uchwała nr XXXI /256/2016 (zał. nr 10). 

 

Ad. 10. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Dla wybranych obszarów przyrodniczych Miasta Krakowa” (projekt 

Komisji Ochrony Zieleni). 

W imieniu komisji projekt uchwały przedstawiła p. Anna Pojałowska. 

Głos zabrali:  

p. Piotr Klimowicz, p. Adam Michaluk, p. Zygmunt Wierzbicki, p. Paweł Klimowicz, 

p. Anna Pojałowska, p. Jan Hoffman, p. Małgorzata Kozień, p. Michałowski, 

p. Łukasz Mańczyk, p. Edward Tarczałowicz. 

W wyniku dyskusji zadecydowano o odesłaniu projektu do Komisji Ochrony Zieleni, 

która na wspólnym posiedzeniu z Komisją Architektury i Urbanistyki przedstawi 

poprawki do przedmiotowego projektu. Ponadto Przewodniczący Rady wystąpi do 

Biura Planowania Przestrzennego o przesłanie wykazu numerów działek z terenu 

Dzielnicy V, które znalazły się w mpzp „Dla wybranych obszarów przyrodniczych 

Miasta Krakowa”.  

 

Ad.11. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie organizacji ruchu w ul.Chodowieckiego 

(projekt Komisji Infrastruktury Komunalnej). 

W imieniu komisji projekt uchwały przedstawiła p. Agnieszka Wantuch. 

Głos zabrali: 

p.Piotr Klimowicza, p.Jan Hofman. 

Piotr Klimowicz złożył poprawkę dot. uzupełnienia zapisu § 1 (zał. nr 11).  

Poprawka poddana pod głosowanie została przyjęta: za- 14 głosów, przy 1 wstrzymującym; 

1 osoba nie bierze udziału w głosowaniu; w obecności 16 członków Rady. 

Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 16 członków 

Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie 

organizacji ruchu w ul.Chodowieckiego – uchwała nr XXXI /257/2016 (zał. nr 12). 
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Ad.12. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego na następny okres zgodnie z pismem znak ML-02.7123.736.2016.JK. 

Projekt uchwały przedstawił  p. Jacek Biliński – przewodniczący komisji - zdał relację 

z wizji: opinia sąsiadów pozytywna. 

Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki złożył poprawkę dot. uzupełnienia zapisu 

uzasadnienia ( zał. nr 13). 

Poprawka poddana pod głosowanie została przyjęta jednogłośnie, w obecności 16 członków 

Rady. 

Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 16 członków 

Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie 

ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego na następny okres zgodnie z pismem 

znak ML-02.7123.736.2016.JK – uchwała nr XXXI /258/2016 (zał. nr 14). 

 

Ad.13.Przyjęcie projektu uchwały w zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na rok 

2017 (projekt Komisji Edukacji). 

Projekt uchwały przedstawił p. Przemysław Łukasik  – przewodniczący komisji. 

Projekt uchwały przyjęto: za – 15 głosów; przy 1 głosie wstrzymującym się; w obecności 

16 członków Rady 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie zmiany w 

zadaniach Dzielnicy V Krowodrza na rok 2017– uchwała nr XXXI /259/2016 (zał. nr 15). 

 

Ad.14. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wniosku o zmianę podziału środków 

finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2017 (projekt Zarządu). 

Projekt uchwały przedstawił p. Zygmunt Wierzbicki. 

Projekt uchwały przyjęto: za – jednogłośnie, w obecności 15 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V Krowodrza w sprawie wniosku o 

zmianę podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2017– uchwała nr 

XXXI /260/2016 (zał. nr 16). 

Ad.5. Oświadczenia. Komunikaty. 

1. Zygmunt Wierzbic poinformował : 

- o kalendarzach , które zostały zakupione dla radnych, 

- na dzisiejszą sesję zaproszony był Poseł RP Bogusław Sonik. 

 

2. Piotr Klimowicz przedstawił wnioski: 

1/ odnośnie projektu remontu ul. Królewskiej i al. Kijowskiej – Przewodniczący 

poinformował, że wystąpił o przekazanie projektów. 
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2/ ws. Parku Krakowskiego – przebudowy Placu Inwalidów - dopilnowanie, aby do 

projektu użyte zostały właściwe podkłady geodezyjne uwzględniające zmiany w ul. 

Szymanowskiego – Przewodniczący poinformował, że zwróci się z wnioskiem o 

przekazanie projektu przebudowy.  

3/ zlikwidowano słupki przy przystanku -  p. Agnieszka Wantuch poinformowała 

o telefonie do ZIKIT – słupki zostaną przywrócone w styczniu. 

4/ w sprawie pomnika J.Lea – Przewodniczący poinformował, że wystąpi do 

Przewodniczącego Rady Miasta i prześle uchwały Rady w tej sprawie; głos zabrała 

również p. Agnieszka Wantuch. 

5/ ws. terenu przy skrzyżowaniu z Młynówką Królewską oraz terenów ogrodzonych 

działek; głos zabrali p. Marcin Grega, p. Zygmunt Wierzbicki. 

3. Edward Tarczałowicz – prosi Komisję Infrastruktury Komunalnej o zainteresowanie 

się nielegalnym parkingiem przy al. Kijowskiej – usunięte zostały słupki. Gos zabrała 

p. Agnieszka Wantuch.  

4. Agnieszka Wantuch przypomina o swoim wniosku złożonym do Komisji Kultury 

PiAM o informację ws. realizacji zdań w 2016 r. 

5. Piotr Klimowicz w imieniu Grupy Radnych złożył projekt uchwały ws. utworzenia 

zieleńca przy ul. Kazimierza Wielkiego; nawiązał do zamontowanych ławek – głos 

zabrał p. Edward Tarczałowicz informując o ustaleniach z Zarządem Zieleni 

Miejskiej.  

Ad.6. Zakończenie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad prowadzący p. Zygmunt Wierzbicki zamknął XXXI 

sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza o godz. 19.30. 

    Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Ambrozik  

pracownik biura Rady. 

 


